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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
Készült: Püspökladány Város Önkormányzata Pénzügyi és Ügyrendi Bizottsága 

2015. február 18-i soron következő üléséről. 
 Az ülés kezdete: 9 óra 00 perc,  
 
Jelen vannak: a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjai a mellékelt jelenléti ív szerint 
 Rásó János, alpolgármester 
 Kincses László képviselő 
 Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. 

ügyvezetője 
 Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó 

Szervezete igazgatója 
 Pandur Erika, Városgazdálkodási Iroda vezetője 
 Szabó-Nagy Andrea, Szervezési, Jogi, Közigazgatási Iroda ügyintézője 

Nánássy Mónika, Városgazdálkodási Iroda ügyintézője 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Tisztelettel köszöntöm a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjait és a megjelenteket. 
Megállapítom, hogy az ülésen a bizottság részéről jelen van 4 fő bizottsági tag, így a bizottság 
határozatképes.  
Kérem, szavazzunk a meghívó szerinti napirendi pontokról a szavazás eredménye 5 igen 
szavazat. 
 
Napirendek: 

 
1. Előterjesztés Püspökladány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési rendelet-

tervezetéről 
Előadó: Dombi Imréné polgármester 

 
2. Előterjesztés az önkormányzat középtávú tervezéséről 

Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
3. Előterjesztés szociális tárgyú rendeletek újraszabályozásáról 

Előadó: Dombi Imréné polgármester 
 
4. Különfélék 
 
Kérem, szavazzunk arról, hogy a jegyzőkönyvet aláíró bizottsági tag Tóth László legyen. A 
szavazás eredménye: 4 igen szavazat. 
 
1. napirend:  
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Kíván-e valaki kérdést feltenni? 
 
Kincses László, képviselő 
Összehasonlítottam a költségvetést a tavalyival, nem azonos a filozófia. A kommunális adó 
tavaly felhalmozási bevétel volt. Miért változott a szerkezet? A Segítő Kezeknél sok az átvett 
pénzeszköz a településeknél, például Földes. A 2014. évi Startmunka teljes bruttó nem volt a 
költségvetésben. Gyermekétkeztetés támogatása sem annyi, mint tavaly. Az üdülőhelyi 
feladatok támogatása hol van? A fejlesztéseknél eltérés: bentlakásos otthon 146 millió Ft, 85 
millió Ft kiadás, a 195 millióból 110 milliónak kell lenni, miért 146 millió Ft? 
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Pandur Erika, Városgazdálkodási irodavezető 
A kommunális adóbevétel 2014. május óta a működési bevételek között szerepel a 
költségvetésben. A Segítő Kezek esetében Földesen a házi segítségnyújtás esetében nőtt az 
ellátotti létszám, a gondozónők száma 6 fővel nőtt, az étkeztetés is nagy hiánnyal van. A 
Startmunka: az eredeti költségvetés készítésekor még nem volt elfogadott a program, most 
igen. A májusi rendeletmódosítás során vittük be. A gyermekétkeztetés támogatásánál tavaly 
9 millió Ft visszavonás volt. Az üdülőhelyi feladatok támogatása idén a helyi 
önkormányzatok támogatása jogcím alatt szerepel. A bentlakásos otthon esetében az eltérést a 
kötbér igény okozza. A D&D Builder felszámolás alatt van. A felszámolás során 
érvényesítjük, az összeget vissza kell pótolni. Ha megkapjuk, visszapótoljuk a tartalékba. 
 
Kincses László, képviselő 
Bentlakásos otthon: három számla, 77 millió és egy db 20-21 millió Ft visszatartva. Ez májusi 
előterjesztés. 77 millió Ft-ot és a tetőre kifizettük. Kb. 40 millió Ft maradvány van és ez nem 
20-21 millió Ft. Pontosítani kellene. 
A GESZ esetében a bevétel 96 millió Ft, tavaly 72 millió Ft. Mi a különbség? A Tájékoztató 
Központ esetében tavaly 20 millió Ft, idén 10 millió Ft. Mi a különbség? Iparűzési adó: 
például Kisújszálláson a vasútberuházásból adódó többletbevételt külön soron szerepeltetik, 
ez átláthatóvá teszi a dolgokat. 
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
Az iparűzési adót jó lenne megbontani. Több nagyobb bevételt is kellene szerepeltetni. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási irodavezető 
Az adócsoport készít ilyen kimutatást. A Tájékoztató Központ esetében tavaly több 
pályázattal kapcsolatban volt működési bevétele, nyilvánosság biztosítása feladattal 
kapcsolatban, ez az idén nincs. 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete igazgatója 
A működési bevétel növekedés a térítési díjak emelése miatt van. 
 
Vélemények 
 
Kincses László, képviselő 
Erős csökkenés a költségvetés főösszegében, beruházás csökkenés. Növekvő forrás az 
iparűzési adóbevétel. Beruházásoknál a Szivárvány óvoda pályázat hol van? A közbeszerzés, 
tanácsadás, pályázatírás tavalyi 9 millió Ft-os előirányzata 3 millió Ft-ra csökkent. Nincs 
pályázat, csökken a fejlődés. Az Európai Uniós források hol jelennek meg a költségvetésben? 
Aggályos. A Sporttelep felújítása: nem tudjuk mi a sorsa. Gyógyfürdő, tüdőszűrőgép 
beszerzés: mikor kívánunk érdemben vele foglalkozni, mi a cél? 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási irodavezető 
Az óvoda felújítási pályázat nem nyert. A közbeszerzés költsége: az előirányzat tavaly sem 
volt igénybe véve.  
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Az egészségügyi alapellátás fejlesztése pályázat nyert. 
 
Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete igazgatója 
Az uniós forrásokkal kapcsolatban elmondható, hogy az állam küldi az Európai Uniónak a 
programokat, nekik kell elfogadni. A megyei önkormányzatok feladata a fejlesztések 
tervezése, összefogása. Ha a lehetőség megnyílik, akkor kell lépni, elképzelés van. 
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Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Szavazzunk az előterjesztésről: a szavazás eredménye: 4 igen, 1 nem szavazat. 
 

5/2015. (II. 18.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Püspökladány Város Önkormányzata 2015. évi költségvetési rendelet-tervezetéről 
készült előterjesztést támogatja 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
2. napirend:  
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Kíván-e valaki kérdést feltenni? 
 
Kincses László, képviselő 
A Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. fejlesztési hitele 2015. szeptember 1-
jén lejár? 
 
Varga Lajos, a Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. ügyvezetője 
Igen. 
 
Kincses László, képviselő 
A helyi adóból származó bevétel idén több 60 millió Ft-tal, mint a következő években. 
Ingatlan eladásból bevétel van tervezve idén. Nem jó, aggályos. Plusz 60 millió Ft iparűzési 
adóbevétel van, mégis kell az ingatlan értékesítés bevétele. Mi a fő ok? A következő években 
is számíthatunk iparűzési adóbevétel töbletre. Negyedéves iparűzési adóelőleget már fizettek, 
tavaly is, ez nem jelent meg a költségvetésben. Most beterveztük.  
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A Püspökladányi Városüzemeltető és Gyógyfürdő Kft. fejlesztési hitele idén lejár. Ha az idén 
eladjuk az ingatlanokat, utána nincs. Hogy lesz-e a jövőben vasútberuházás, nem tudjuk. 
 
Pandur Erika, Városgazdálkodási irodavezető 
2014-ben nem volt rá alap. Idén az előző évi tény alapján terveztük az iparűzési adót. Nem 
tudjuk, hogy a másik szakasz mikor kezdődik. Biztonsági tervezéssel dolgozunk, reális 
számokat próbáltunk szerepeltetni. Az önkormányzatnak nincs hitelállománya, 
kezességvállalása. Csak működési hitelállománya. 
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
Középtávú tervnél tényekre lehet hagyatkozni, óvatosan kell tervezni. 
 
Kincses László, képviselő 
Iparűzési adó decemberben 220 millió Ft, most 260 millió Ft. 5 millió Ft csökkenés. Nem 
remélünk iparűzési adó többletet, ez visszalépés. A biharkeresztesi vasútvonal felújításának 
tervezése folyik. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Szavazzunk az előterjesztésről: a szavazás eredménye: 4 igen, 1 nem szavazat. 
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6/2015. (II. 18.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
Az önkormányzat középtávú tervezéséről készült előterjesztést elfogadásra javasolja 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
3. napirend:  
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Kíván-e valaki kérdést feltenni? 
 
Kincses László, képviselő 
A változás eltávolítja az embereket a döntéshozóktól, a legrosszabb, ami lehet. Magasabb 
szinten döntenek. Ügyintézők is mennek át? A források nem ide érkeznek, a létszám csökken. 
 
Szabó-Nagy Andrea, Szervezési, Jogi, Közigazgatási Iroda ügyintézője 
2015. március 01-jétől jövedelem kompenzációs és kiadás kompenzációs támogatások 
lesznek. Az előbbi kerül a járási hivatalhoz. A munkavállalói segélyezés az fht. A kiadás 
kompenzációs támogatás a települési támogatás. A normatív lakásfenntartási támogatás kifutó 
rendszerben van, az új igények: lakhatási támogatás. A lakhatási támogatás 100% önerő. Az 
egész támogatási rendszer 2016-ban lesz tiszta. Megszűnik a méltányossági közgyógyellátás, 
melyet egy éves időszakra kaptak a rászorultak, 30%-os önkormányzati saját forrás mellett. 
Felváltja a gyógyszertámogatás, az ellátás ideje 6 hónapra fog szólni. A folyamatos 
felhasználás nyomon követhető. A települési támogatási feladatokat az irodán belül 
megosztjuk. Plusz feladatot jelent Szerep, jócskán be kell segíteni az ottani munkába. 
 
Kincses László, képviselő 
A járásnál feladatnövekedés, nem tudjuk, hogy lesz. Az okmányiroda még itt van. Permanens 
káosz. Nem lesz rálátásunk a járási hivatal forrásaira, a rászorultak száma nő. Kikerül az 
önkormányzat hatásköréből, nem humánus. 
 
Szabó-Nagy Andrea, Szervezési, Jogi, Közigazgatási Iroda ügyintézője 
2018-ig minden fht-s ellátottat a közfoglalkoztatásba be kell vonni. A közfoglalkoztatással 
járó önkormányzati feladat megnő. 
 
Pató Józsefné, bizottsági tag 
A foglalkoztatás fontos, kell hogy dolgozzon. A közfoglalkoztatás lehet, hogy nem a legjobb 
megoldás, de hasznosnak érzi magát. Az igénylőlapok kitöltése nem egyszerű feladat, az 
ügyintézők segítenek. Korrekt előterjesztés, támogatom. 
 
Kincses László, képviselő 
A közfoglalkoztatásban az emberek 47-53 eFt-ot kapnak, a létfenntartáshoz járul hozzá, egy 
vállalatnál többet kapna. Az országban van, ahol nincs munkanélküliség, van ahol, 15-20%. 
Hatékony, produktív munka kell. 
 
Szabó János, bizottsági tag 
Ha nem lenne közmunka program, rosszabb lenne. 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A munkanélküliség is egy egészségügyi rizikófaktor. A startmunka értékteremtő. 
 
 



 - 6 - 
 

Pusztainé Nádházi Ibolya, Püspökladány Város Gazdasági Ellátó Szervezete igazgatója 
A közfoglalkoztatott dolgozókat képességeiknek megfelelően próbáljuk alkalmazni, örülnek a 
lehetőségnek. Az állam feladata, hogy megadja a fejlődés lehetőségét. Nincs az államnak 
ráhatása arra, hogy a külföldi cégek hova viszik a telephelyeiket. Püspökladányban is 
ipartelepet kell megvalósítani. 
 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
Szavazzunk az előterjesztésről: a szavazás eredménye: 5 igen szavazat. 
 

7/2015. (II. 18.) pénzügyi és ügyrendi bizottsági határozat 
A szociális tárgyú rendeletek újraszabályozásáról készült előterjesztést támogatja 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Lente Péter bizottsági elnök 

 
 
 
Dr. Lente Péter, Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság elnöke 
A különfélékben egyéb megtárgyalni valónk nincs, megköszönöm mindenkinek a munkáját, 
az aktív részvételt, a bizottsági ülést bezárom. 
 
 
Az ülés befejezése: 10. óra 25 perc. 
 

k.m.f. 
 
 
 ___________________________ ____________________________ 
 Dr. Lente Péter Tóth László 
 bizottság elnöke bizottsági tag 
 


